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1. Lones og Niels’ input 

Foder-aftalen er forhandlet i hus med Hornsyld. 
Halm situationen: De store og knap så hårdt pressede baller er på vej, så vi ikke får 
de små og hårdt pressede baller mere. (der er lidt små sat til side, som skal 
retur/byttes med nogle store) 
Wrappen skal leveres mere ens, her er dialogen med Leif i fuld gang. 
Diverse lejre for privatryttere og halvparter er lagt ind på nettet. Lejrene bliver afholdt i 
henholdsvis uge 32 Pony-Junior/Young rider og uge 33 Senior. 
De nye hold er kommet rigtig godt i gang, både det private ponydressurhold om 
tirsdagen og bomtræningsholdene om mandagen. Desuden er der også godt gang i 
kæphesteholdet med 11 tilmeldte.  
For vores beriderelev er der eksamen om lidt, nærmere i uge 25 mandag d.16/6 og 
tirsdag d.17/6. 
Elevhestene kommer for sidste gang i år til Birgittelyst på sommergræs, det er aftalt 
med Steffen at det er sidste år. Fra næste år kommer de ud til Kristian. 
Foulum er klar på, at vi kommer ud til dem og laver et oplæg om klubben, så vi 
forhåbentlig kan få nye medlemmer derude fra. 
Malene er stoppet og Kasper er gået op i tid, fra 25 timer til 35 timer pr. 1/6. 
Der er fundet en mulig erstatning for Malene, hun er interesseret i at have det som et 
studiejob, så det går op med de sidste timer klubben skal have dækket 
arbejdsmæssigt. 
Morsø - distriktsmesterskab for både hest og pony. 
Der holdes undervisning d.5/6 Grundlovsdag i år, da der ellers er 2 torsdage i træk 
uden undervisning. 

2. Opfølgning fra sidst - Nyt om jorden og vurdering fra ejendomsmægler 

Intet nyt, pt venter vi på udspil fra de to mæglere. Så er der stykket bagved Brunos 
folde som skal opdeles og tinglyses. 
 
 



3. Økonomi 

Vi snakkede om der kunne laves nye klubarrangementer, eller andre arrangementer 
som kan give lidt penge til klubben. Hvilket der vil blive arbejdet videre med efter 
sommerferien.   
I første omgang vil der blive brugt energi på noget frivilligt arbejde som kan give 
penge til klubben.  

4. Minilæsser, nyt tilbud. 

Kristian vil gennemgå tilbuddet, desuden vil Bo få hjælp af en sælger til også at se 
det igennem inden der tages yderligere beslutninger om minilæsseren. 
Pt afventer vi tilbuddet bliver sendt til Lone. Når Lone får det, giver hun det videre til 
Kristian.  

5. Kommunikation og SoMe + Frivillighed 

Der blev snakket om, at vi evt. skal afholde et møde/workshop i hele bestyrelsen og 
generelt for klubben. Formålet er et facelift til klubbens værdier og strategier osv. 
Den dag kunne det også være oplagt at lave en SWOT-analyse for klubben. Et 
forslag til denne dag kunne være en dag i slut august. Det vil der blive arbejdet 
videre på.  
 
Desuden snakkede vi om at der skulle gang i nogle klubblade/nyhedsbreve igen. 
Ligeledes ville vi gerne have mere fokus på klubbens SoMe. Klubben er heldig stillet i 
forhold til at der er en del medlemmer, som gerne vil gøre en stor frivillig indsats her. 
SoMe delen vil først blive sat rigtig i gang når vi har klarlagt strategien og fået afholdt 
tidligere nævnte møde/workshop.    

Derudover har klubben det sidste stykke tid brugt en del energi på frivilligt arbejde, 
og det vil klubben i fremtiden fortsat bruge en del tid på. 
Det gør vi både for at tjene penge til klubben, men også for at skabe sammenhold og 
et godt fællesskab i klubben. Derfor vil vi lave en oversigt over, hvad for noget frivilligt 
arbejde der kan give penge til klubben, og som man kan være med til. Foruden det, 
er det vigtigt at understrege, at frivilligt arbejde i klubben også inkluderer arbejdet i 
forbindelse med stævner, som også skaber sammenhold og fællesskab i klubben. 
Ingen stævner i klubben uden hjælpere!  
Vi laver derfor et nyt udvalg der hedder aktivitets- og frivilligheds udvalg, derudover 
bliver sportsudvalget og stævneudvalget slået sammen. 

Efter sommeren vil vi se ind i om det kunne give mening med telefonfrie zoner i 
klubben, for at få folk inkluderet mere og få folk mere i snak på tværs.  
Derudover kunne det også give god mening at afholde et forældremøde for klubbens 
forældre, så de får et indblik i, hvad ridning går ud på. 
Vi vil gerne høre hvad børn/de yngre i klubben synes om rideklubben, og hvordan de 
selv mener de kan bidrage til klubben. 
Vi vil have lavet et overblik og dertil en beskrivelse af de udvalg vi har i klubben og 
hvad de kan for klubben.   
Så skal vi have gang i fondsøgningerne igen, her vil Lone tage over for Ingelise. Vi 



skal undersøge hvad vi kan søge på Fonde.dk  Der er lavet en oversigt med alle 
lokale fonde vi kan søge (udleveret på papir). 

6. Opfølgning fra sidste møde - Klub Aktier. 

Fremtidssikring af klubbens fremtid som hovedformål.  
Hvem er mand for det projekt - det følger vi op på. 
Beskrivelse - hvad går det ud på (også opfølgning efter sommerferien). 
Eksempel på en klub aktie: 500,- pr aktie, så kan man købe alle dem har lyst til = 
større garanti for at “vinde” sin aktie tilbage på årets generalforsamling. 
Vi (Lone) kan gøre alt forarbejdet klar, så det blot er at igangsætte det når det er klar, 
så det kun er selve linket til aktieandelen der skal laves/deles.  

7. Evt. 

Halmlad/container kommer indenfor nærmeste fremtid, så halmen i løbet af 
sommeren eller efter sommeren kun er at finde i den nye halmlad/container.   
Snak om vej problemerne foran klubben, da bilerne der bliver dirigeret forbi klubben 
mens der er spærret i Hald Ege kører meget stærkt. Det er taget med videre, og der 
kan ikke gøres noget gennem kommunen, da det ville tage lang tid og Hald Ege med 
stor garanti ville være åben for gennemkørsel igen. 
 
 

 


